
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 16/6/2025 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
 

ΘΕΜΑ:  «Δάνεια σε ελβετικά φράγκα» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Επί μήνες, όπως μαθαίνουμε, κυοφορείται κυβερνητική πρόταση λύσης αναφορικά με το θέμα  

των αδιεξόδων που έχουν προκύψει σε πολλές περιπτώσεις δανείων σε ελβετικό φράγκο. Είναι 

εμφανές ότι ο φόβος του πολιτικού κόστους, εξ’ αιτίας της ήδη συσσωρευμένης δυσαρέσκειας 

πολλών ευρισκομένων σε αδιέξοδο δανειοληπτών, είναι η αιτία της καθυστέρησης των όποιων 

ανακοινώσεων, ενώ, πλέον, είναι διάχυτη η εντύπωση, πως εν τέλει, δεν θα προκύψει κάτι 

διαφορετικό από την πεπατημένη επί των δανειακών ρυθμίσεων, κατά το γνωστό ρητό: 

«ώδινεν όρος και έτεκεν μυν». Παρά ταύτα, είναι αναγκαίο να διαφωτιστούμε, τόσο εμείς, όσο 

και η κοινή γνώμη, για τις πλήρεις διαστάσεις του θιγόμενου στην παρούσα ζητήματος.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   
 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Ποιος είναι ο αριθμός των δανείων σε ελβετικό φράγκο αλλά και  το ύψος όσων εξ’ αυτών 

βρίσκονται σε ενήμερη κατάσταση, κατά τους ισολογισμούς των συστημικών τραπεζών; 

2. Ποιος είναι ο αριθμός των δανείων σε ελβετικό φράγκο αλλά και το ύψος όσων εξ’ αυτών 

βρίσκονται εκτός των ισολογισμών των συστημικών τραπεζών και έχουν την εγγύηση των 

προγραμμάτων ‘’ΗΡΑΚΛHΣ’’; 

3. Ποιος είναι ο αριθμός των δανείων σε ελβετικό φράγκο αλλά και  το ύψος όσων εξ’ αυτών 

έχουν εξοφληθεί την χρονική περίοδο 2010-2024; 

4. Ποιο είναι το ύψος των χορηγήσεων σε ελβετικό φράγκο ανά τράπεζα και ανά έτος και ποια 

ήταν η ετήσια μέση τιμή της ισοτιμίας ευρώ /φράγκου, κατά την περίοδο 2002-2012; 
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5. Σε ποιο αριθμητικό ύψος των σημερινών απαιτήσεων έχει προηγηθεί ο 

επαναπροσδιορισμός τους με βάση το νόμο για τα πανωτόκια, όσον αφορά στο σύνολο των 

μη ενήμερων δανείων σε ελβετικό φράγκο; 

6. Έχουν χορηγηθεί από τις συστημικές τράπεζες δάνεια σε ελβετικό φράγκο για 

επιχειρηματική δραστηριότητα με εγγύηση αστικό ακίνητο; Αν ναι, ποιος είναι ο αριθμός τους 

αλλά και το ύψος τους εξ’ απόψεως κεφαλαιακής αξίας; 

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

  




